

METALLIC EDITION

crystal

platinum

silver

dove

steel

copper

gold



IT'S ALL ABOUT THE BLING BLING METALLIC EDITION

BADGEFÄRBTE / PACKAGE DYED

PA 6.6 YARNS TIMBRELLE®

POLYESTER YARNS DIOLEN®

NUTZEN:

- Metallic-Farben sind vielseitig kombinierbar und garantiert ein Eye-Catcher jeder Kollektion
- Ein spezielles Badfärbeverfahren sorgt für den herausragenden metallischen Effekt und sorgt für eine flexible Mengenstaffelung

Garne der METALLIC EDITION sorgen für Textilien mit einer guten Portion Bling Bling – blendende Auftritte, die in Erinnerung bleiben werden!

TECHNISCHE BESCHREIBUNG:

Die neue Metallic-Edition der TWD Fibres reicht von Gold, über Silber und Platin bis hin zu Kupfer und ist sowohl als **DIOLEN® Polyester** als auch als **TIMBRELLE® Polyamid 6.6** Garn erhältlich.

Wie alle TWD Fibres Garne sind auch die Garne der Metallic Edition 100% Made in Germany, frei von Schwermetallen und Halogenen, und nach ÖkoTex Standard 100, Produktklasse I (Babyartikel) zertifiziert.

BENEFIT:

- metallic colours can be combined in a versatile way and will be an eye-catcher in every collection
- a special package dyeing composition creates a spectacular metallic effect and flexible order quantity scales

Yarns out of METALLIC EDITION ensure textiles with a good portion Bling Bling - dazzling performances that will be remembered!

TECHNICAL DESCRIPTION:

TWD Fibres' new Metallic Edition covers gold, silver and platinum up to copper and is either available as **DIOLEN® Polyester** or as **TIMBRELLE® PA 6.6** yarn.

Like all TWD Fibres yarns also our Metallic Edition is 100% Made in Germany, free of heavy metals and halogens and certified according OekoTex Standard 100, product class I (baby article).

Standard Produktprogramm | Standard Yarn Counts:

Type	dtex	Filament	Ply	Luster	
Polyester DIOLEN®	76	24	1	bright	Low Elastic
Polyester DIOLEN®	110	36	1	bright	Low Elastic
PA 6.6 TIMBRELLE®	78	42	1	bright	Elastic
PA 6.6 TIMBRELLE®	78	42	2	bright	Elastic

Weitere Garnkonfigurationen auf Anfrage | Further configurations on request

TWD *Fibres* SPINNING THE FUTURE

Kunertstraße 1 | D-94469 Deggendorf

Tel: +49 (9901) 79-0 | info@TWD-Fibres.de | www.TWD-Fibres.de

TWD *Fibres*

Wir spinnen PA 6.6 und Polyestergarne mit Blick fürs Detail. Im Kundendialog entwickelt, in Deutschland produziert.

Als vollstufiger Filamentgarnproduzent mit Sitz in Deggendorf, Bayern deckt die TWD Fibres GmbH die gesamte Palette an Polyester & Polyamid 6.6 Filamentgarnen ab.

Mit einer durchschnittlichen Jahresproduktionskapazität von 30.000 Tonnen ist die TWD Fibres Deutschlands größter Hersteller von Polyester und Polyamid 6.6 Garnlösungen.

Alle Produktions- und Veredelungsstufen (Spinnen, Texturieren, Färben, Zwirnen und Konen) sind zu 100% made in Germany. Unsere Stärke - Ihr Vorteil: Präzision, Flexibilität und Verlässlichkeit.

In enger Partnerschaft mit den Kunden entwickelt TWD Fibres „customized“ Garne, die auf spezielle Anwendungen zugeschnitten sind.

Die wichtigsten Abnehmermärkte sind Automobil, Bekleidung, Heimtextilien, Medizin sowie zahlreiche technische Anwendungen.

Weitere Infos jederzeit online unter:

www.TWD-Fibres.de oder Tel +49 (9901) 79 - 0

We spin PA 6.6 and Polyester yarns with an expert eye on detail. Tailor made engineered, manufactured in Germany.

As a fully integrated producer of- and specialist for filament yarns TWD Fibres, located in Deggendorf, Bavaria, covers the entire range of Polyester & Polyamide 6.6 filament yarns.

With an average annual production capacity of 30.000 tons, TWD Fibres is Germany's largest producer of polyester and polyamide 6.6 filament yarns. All production and finishing stages (spinning, texturizing, dyeing, twisting and coning) are a 100% made in Germany. Our strength and your advantage: Accuracy, flexibility and reliability.

In close partnership with its customers, TWD Fibres develops "customized yarns" that are tailored towards specific applications.

The most important application markets are automotive, clothing, home textiles, medical end-use, as well as several technical applications.

Further Information online at:

www.TWD-Fibres.de or Phone +49 (9901) 79 - 0

Following certificates are implemented at TWD Fibres :

ISO 50001:2011 – Energy Management

ISO 9001:2008 – Quality Management

ISO 14001:2004 + Cor 1:2009 – Eco Management

Our yarns are certified on annual basis of:
Oeko-Tex Standard 100, Product Class 1

TWD *Fibres*

Kunertstraße 1 | D-94469 Deggendorf

Tel: +49 (9901) 79 - 0 | info@TWD-Fibres.de

www.TWD-Fibres.de